
Rada Miejska w Jasieniu 
Radni - Sesja 

Protokół nr 54/2023 

 

LIV Sesja w dniu 31 maja 2023  

Obrady rozpoczęto 31 maja 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:49 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Waldemar Bednarski 
2. Anna Dzienisz 
3. Tadeusz Hoda 
4. Piotr Karalus 
5. Zbigniew Kruszyński 
6. Elżbieta Maćko 
7. Michał Rewaj 
8. Danuta Rudnikowicz 
9. Marcelina Słomkowska 
10. Danuta Stackiewicz 
11. Krzysztof Stefański 
12. Zbigniew Walczak 
13. Zbigniew Witkowski 
14. Karolina Wujda 
15. Sebastian Zysk 

1. Otwarcie LIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

Otwarcie przez Przewodniczącego RM Z. Walczaka LIV sesji Rady Miejskiej w 
Jasieniu. Powitanie wszystkich radnych, Burmistrza A. Kamyszka oraz 
pracowników urzędu.  

 
2. Sprawdzenie obecności. 

Radni zaznaczyli swoją obecność w tabletach oraz złożyli podpisy  na liście 
obecności. Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali jest kworum radnych 
zdolne do podejmowania uchwał. 



 
3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie LIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 
5. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zasad 

przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu 
mieszkalnego, w tym określenia kryteriów pierwszeństwa, zasad 
przeprowadzenia oceny punktowej dla lokali mieszkalnych 
budowalnych w ramach inwestycji realizowanej przez Jasieński SIM 
SP. z o. o. przy ul. Cichej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Jasień na rok 2023. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2023-2035.  

9. Sprawy wniesione. 
10.  Zamknięcie LIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

 

Pan Burmistrz chciałby z porządku obrad wycofać uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały dotyczącej zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 
najmu lokalu mieszkalnego, w tym określenia kryteriów pierwszeństwa, zasad 
przeprowadzenia oceny punktowej dla lokali mieszkalnych budowalnych w 
ramach inwestycji realizowanej przez Jasieński SIM SP. z o. o. przy ul. Cichej 
ponieważ pojawiła się szansa otrzymania 1,5 mln zł dofinansowania do budowy 
tego budynku. 

Przewodniczący RM w miejsce usuniętego punktu chciałby dodać punkt 
dotyczący informacji Przewodniczących Komisji, ponieważ odbyły się dwa 
posiedzenia.  

Radni jednogłośnie zagłosowali za wycofaniem oraz wprowadzeniem punktu to 
porządku obrad.  

Przewodniczący RM odczytał porządek obrad po dokonanych zmianach : 

1. Otwarcie LIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 



5. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 
6. Informacja Przewodniczących Komisji z odbytych posiedzeń. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Jasień na rok 2023. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2023-2035.  
9. Sprawy wniesione. 
10.  Zamknięcie LIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

 

4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz A. Kamyszek odczytał informację pracy w okresie międzysesyjnym. 

- 28 kwietnia br. Uczestniczenie w akademii z okazji 3go Maja w Szkole 
Podstawowej oraz podpisanie umowy współpracy z Gminą Lubsko, 
- 2 maja br. Festyn majowy 
- 3 maja br. Święto Konstytucji 3go Maja, uczestniczenie w mszy św., przemarszu 
oraz złożeniu kwiatów, 
- 10 maja br. Spotkanie w sprawie remontu budynku PKS oraz rada nadzorcza z 
Jasieńskim SIMem, 
11 maja br. Forum Gospodarcze w Gorzowie Wielkopolskim,  
- 15 maja br. Spotkanie z przedstawicielami firmy Voltra w sprawie dostawy 
energii oraz spotkanie z kołami gospodyń wiejskich, 
- 18 maja br. Spotkanie z Prezesem Lubuskiego Związku Piłki Nożnej Robertem 
Skowronem oraz uczestniczenie w pogrzebie Wójta Gminy Przewóz Mariusza 
Strojnego, 
- 19 maja br. podpisanie aktu notarialnego w Szprotawie w związku z sprzedażą 
Szkoły w Golinie, 
- 22 maja br. Spotkanie w firmie Felgenhauer, spotkanie z zarządem strefy 
kostrzyńsko-słubickiej 
- 24 maja br. Praca nad strategią w Lubsku oraz spotkanie z reaktorem Radia 
Zachód, 
- 25 maja br. Komisje wspólne i sesja nadzwyczajna,  
- 26 maja br. wręczenie oznaczenia Stowarzyszenia Sołtysów Polskich Panu 
Ryszardowi Szokała oraz uczestniczenie w powiatowym dniu strażaka w Żarach, 
- 29 maja br. komisja mieszkaniowa  
- 30 maja br. służbowy wyjazd na PSZOK-i w Gubinie i Krośnie Odrzańskim. 
 
Radna D. Stackiewicz zapytała Pana Burmistrza jakie będzie docelowe 
przeznaczenie sprzedanego budynku w Golinie. Burmistrz odpowiedział, że 
będzie to dom dla osób trudnych przygotowujących do życia, do którego Gmina 
będzie mogła lokować osoby bezdomne.  



 
 
5. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 

Radna D. Stackiewicz złożyła interpelacje dotyczącą nieoznakowanych przejść 
dla pieszych.  
 
6. Informacja Przewodniczących Komisji z odbytych posiedzeń. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych D. Rudnikowicz 
poinformowała radnych, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 11 maja, która 
miała na celu usprawnienie i unowocześnienie Regulaminu odnośnie 
przyznawania stypendium z puli Burmistrza. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej P. Karalus poinformował radnych, że 
posiedzenie komisji odbyło się w dniach 17 i 18 maja, w których odbyła się 
analiza budżetu za 2022 rok oraz wypracowanie opinii o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi.  

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Jasień na 
rok 2023. 

Skarbnik Gminy A. Woźniak odczytała Radnym treść uchwały. Pani Skarbnik 
oznajmiła, że załączniki do uchwały zostały omówione na posiedzeniu komisji 
wspólnych i do dzisiejszej sesji nie nastąpiły żadne zmiany w proponowanej 
uchwale jak i zarówno w załącznikach 1, 2 i 3. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr LIV/354/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Jasień na rok 2023..  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Marcelina Słomkowska, Danuta 
Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, 
Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2023-2035.  

Skarbnik Gminy A. Woźniak odczytała Radnym treść uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr LIV/355/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2023-2035..  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Marcelina Słomkowska, Danuta 
Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, 
Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

 



 
 
9. Sprawy wniesione. 

Radny S. Zysk zapytał czy są jakieś plany wobec ulicy Kolejowej, ponieważ 
zauważył że w części asfaltowej została częściowo naprawiona. Burmistrz 
odpowiedział, że nie jest to droga gminna i nie wie przez kogo została 
naprawiona.  

Radna D. Stackiewicz czy są już jakieś informacje dotyczące kanalizacji na ulicy 
Żarskiej. Pan A. Kamyszek odpowiedział, że są na to przyznane środki. 

Radny M. Rewaj poinformował radnych, że w Jabłońcu przeniesiono przystanek 
dla dzieci szkolnych ze skrzyżowania na środek wioski oraz dodał, że została 
wyrównana droga na boisko oraz na kolonie.  

Radna M. Słomkowska zapytała, kto zajmuje się placem zabaw na ulicy 
tenisowej, ponieważ wokół śmietnika znajduje się bardzo dużo śmieci. Pan 
Burmistrz oznajmił, że zostanie to posprzątane.  

Wice Przewodnicząca E. Maćko zwróciła uwagę, aby włożyć więcej wysiłku w 
sprzątanie osiedla na ulicy Tenisowej i Żeromskiego. Radna dodała również, że 
w projekcie placu zabaw na ulicy Tenisowej uwzględnione było posadzenie tam 
roślin. Burmistrz poinformował, że na placu nie ma miejsca na rośliny, jest za to 
jak najbardziej z boku placu. Dodał również, że akacje które rosną przy korcie do 
koszykówki zostaną wycięte oraz przygotowane zostanie nasadzenie. 

 
 
10. Zamknięcie LIV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak o 
godzinie 10:49 zamknął obrady LIV sesji RM. 

 
 

                                                                                       Przewodniczący 
                                                                                        Rady Miejskiej w Jasieniu 

                                                                                      /-/ Zbigniew Walczak  

  

 
Przygotował(a): Julia Luterek 

 



Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


